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MANUEL RAMON CONDE ROMERO, D. EMILIO SÁNCHEZ SANTORIO, 
DONA. AURORA ALONSO MONTEAGUDO, D. FRANCISCO ANTONIO LAGO 
MELON, D. JOSE LUIS ALONSO BASTOS, D. MANUEL PUENTES 
SAAVEDRA, D. LUIS MIGUEZ BOULLOSA, D. PABLO REBANAL ALFAYA, 
D. XOSE CARLOS PAZOS DOCAMPO, DONA. CECILIA PÉREZ ORGE, D. 
XOSE LUIS GRANDE GRANDE e DONA. ANXELES GONZÁLEZ GÓMEZ, 
actuando como Secretario o Funcionario Técnico D. BERNARDO 
SOTO LÓPEZ, en sustitución do titular da Corporación que se 
atopa disfrutando do periodo regulamentario de vacacións, 
constitúese o Pleno do Concello, en sesión ordinaria, 
trasladada o día da data, conforme á convocatoria e de 
acordo coa Orde do Día remitida a tódolos Sres./as 
Concelleiros/as, coa antelación legalmente requerida. 

Está tamén presente o Sr. Interventor do Concello, D. 
MODESTO SOLLA SANZ. 

A Presidencia declara aberta a sesión en primeira 
convocatoria, procedéndose a trata-los puntos da Orde do 
Día.- 

l.- TOMA DE POSESIÓN D0 CARGO DE CONCELLEIRA DE DONA. 
MARIA DEL CARMEN RODRIGUEZ RIVAS. 

Vista a credencial expedida pola Presidencia da Xunta 
Electoral de Zona de Vigo con data 13 de setembro de 1999, 
que expresa que por renuncia de D. Luis Alberto Orge Míguez 
foi designada Concelleira para o Concello de Redondela D0. 
María del Carmen Rodríguez Rivas por estar incluida na 
lista de candidatos presentados polo PsdeG-PSOE ás 
Eleccións Locais 1999. 

Persoada a devandita Concelleira no Salón de Plenos e 
acreditada a súa personalidade. 

Comprobado que ten formuladas as declaracións ás que 
se refire o artigo 75.5 da Lei 7/1985, do 2 de Abril, 
Reguladora das Bases de Réxime Local, segundo a redacción 
dada ó mesmo pola Lei 9/1991, do 22 de marzo, pola 
interesada de acordo coa fórmula prevista polo Real Decreto 
707/79, do 5 de Abril, en concordancia co artigo 108.6 da 
Lei Orgánica do Réxime Electoral Xeral, procedeuse ea dar 
lectura o seguinte texto:



Prometo pola miña conciencia e honra cumprir fielmente 
as obrigas do cargo de Concelleira do Concello de 
Redondela, con lealdade a El-Rei e gardar e facer garda-la 
Constitituación como norma fundamental do Estado. 

Na súa consecuencia DO. María del Carmen Rodríguez 
Rivas toma posesión, ante o Concello Pleno, do cargo de 
Concelleira do Concello de Redondela polo Grupo Político 
PsdeG-PSOE, en sustitución, por renuncia, de D. Luis 
Alberto Orge Míguez. 

2.-DAR CONTA DE NOMEAMENTO DE PRESIDENTE DA COMISIÓN 
INFORMATIVA DE URBANISMO. 

Pola Presidencia dase conta da Resolución da Alcaldía 
de data 24 de setembro de 1999 pola que se designa ó 
Concelleiro D. Emilio González Iglesias, Presidente 
efectivo da Comisión Informativa de Urbanismo. 

O Concello Pleno queda enterado. 

3.-DAR CONTA. DAS RESOLUCIÓNS DICTADAS POLA ALCALDIA 
DENDE O 21 DE MAIO Ó 2 DE XULLO DE 1999 E DAS DICTADAS 
DENDE A ÚLTIMA SESIÓN ORDINARIA. 

Aberta deliberación e coa pertinente autorización da 
Presidencia intervén o Sr. Conde Romero que solicita 
explicación con respecto a por qué por Resolución da 
Alcaldía, dictada no seu día, acordouse deixar de abonar ó 
Sr. Reboredo a gratificación que Viña percibindo pola 
realización. de traballos como Secretario do Patronato de 
Deportes, e agora, por nova Resolución, deixase sen efecto 
a anteriormente aludida e volveselle a gratificar polos 
devanditos traballos. 

A Presidencia manifestaselle que a nova Resolución ven 
motivada por que anteriormente a gratificación era con 
cargo ó Concello e agora con cargo o Patronato de 
Deportes. ‘ 

Intervén novamente o Sr. Conde Romero que amosa a súa 
disconformidade coa explicación ea di que por decisión do
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delegado de persoal as tarefas que antes se tiñan que 
realizar pola tarde agora deben desempeñarse en horario de 
mañan, implicando estos cambeos bandazos do equipo de 
goberno que perxudican os cidadáns. 

~~~ 
~~ 
~~ 
~~ 

~~~~~ 

~~~

~
~ 

O Sr. Pazos Docampo manifesta que como consecuencia 
das convervas mantidas co comité de persoal este órgano 
sindical pronunciouse a favor de que non se gratificase os 
Secretarios de Patronatos coap finalidade de crear novos 
postos de traballo, e de ahí a necesidade de que, mentras 
tanto, os traballos se realicen dentro da xornada habitual 
de traballo dos funcionarios. 

~~ No mesmo senso manifestase o Sr. Nuñez Salgado, 
facendo fincapé en que a idea partiu dos propios 
funcionarios, engadindo que outras resolucións do anterior 
equipo de goberno si perxudican as entidades deportivas e 
nembargantes o Sr. Conde non fai referencia a elas.

~ ~~ En nova intervención o Sr. Conde Romero dí que a 
pretensión do Sr. Pazos Docampo pasaba porque os traballos 
do Patronato se realizaran pola mañan e deste xeito evitar 
ter que pagar gratificacións, pero o que sucedeu foi que o 
Secretario de aquel organismo estirou o traballo para que 
non lle dera tempo a realiza-lo pola mañan e así crear o 
dereito a percibir gratificación o ter que reaiza-lo pola 
tarde. 

~~ 

~~~

~~ 
~~ 

~ ~~~~ Rematadas as intervencións o Concello Pleno queda 
enterado das Resolucións da Alcaldía dictadas nos periodos 
a que se fai referencia no epígrafe deste punto da Orde do 
día. 

~~ 
~~~
~~
~ 

4.-DAR CONTA EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CREDITO N1 
17/99. ~~ ~z Polo Sr. Presidente dase conta o Concello Pleno do 
expediente de modificación de crédito núm. 17/99.

~ 
~~~~ 

~~ ~ ~ 
Ó Pleno quedou enterado do contido do citado 

expediente de modificación de crédito.



5.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE INTERIOR DE 
MODIFICACIÓN DO ACORDO CONSTITUTIVO DA COMISIÓN DE 
SEGUIMENTO E CONTROL DOS SERVICIOS PÚBLICOS LOCAIS. 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión 
Informativa de Interior que dí: 

“Pola Presidencia, dase conta da proposta do 
Presidente da Comisión de Seguimento e Control de servicios 
públicos locais, de data 15 de xullo de 1999, que 
transcrita di: 

Visto o acordo constitutivo da COMISIÓN DE SEGUIMENTO 
E CONTROL DOS SERVICIOS PÚBLICOS LOCAIS, aprobado polo 
Concello Pleno na súa sesión extraordinaria do 28 de marzo 
de 1996, segundo o que forman parte da mesma, como membros 
non corporativos, un representante de cada empresa 
concesionaria ou arrendataria responsable dos servicios a 
tratar na Comisión, designándose ó mesmo tempo os 
representantes das empresas SERAGUA, S.A., LIMPER, 
GESTICOBRO e LIMPEZAS VIAÑO. 

Tendo en conta que para o normal funcionamento da 
Comisión de Seguimento carece de obxecto a presencia 
continuada dos anteriores representantes das empresas 
concesionarias ou arrendatarias, sen atender a cal sexan os 
temas da orde do día da correspondente sesión, existindo a 
día de hoxe empresas concesionarias que non figuran no 
acordo de referencia. 

Visto que xa na práctica os devanditos representantes 
non foron convocados ás sesións da Comisión celebradas, 
agás nos casos nos que se tratou algún tema referido ó 
servicio público concedido ou arrendado, xa que tanto en 
base ó acordo constitutivo como ó Regulamento de 
Funcionamento da Comisión os mesmos están obrigados a 
comparecer á requerimento da Comisión. 

O Concelleiro que suscribe propón ó Concello Pleno a 
adopción dos seguinte acordos: 

Primeiro.- Suprimir o seguinte inciso do parágrafo 3.- 
do apartado A) do acordo constitutivo da Comisión de



Comisión,

~

A 
seus ~~ 

~~~ dos 

Con 

De 

Seguimento 
transcrito di: 

arrendataria, 
(sen voto). 

arrendataria, 

Por 
Por 
Por 
Por 

O Concello 
aprobación o dictame antes transcrito. 

Concello Pleno, 
inclusión na orde do día

~
~ 
~~~

~ 

dos 

a saber: 

LIMPER, 

Comisión Informativa de Interior, 
membros, 

proposta transcrita.”. 

caracter 

seguido a 
Alcaldía que dí: 

46 do Real Decreto 2.001/1983, 
vixente pola disposición derogatoria unica do Real Decreto 

¡Selo da Corooracnoru 

SERAGUA,

~ 

por unanimidade, 

wS-narura de P'esea¿=w›:-= 

Servicios Públicos 

Uh representante de cada empresa concesionaria ou 
responsable de servicios a tratar na Comisión 

Segundo.- Suprimir o seguinte inciso do apartado B) do 
acordo constitutivo da Comisión de Seguimento dos Servicios 
Públicos Privatizados, que transcrito di: 

un representante de cada empresa concesionaria ou 
responsable de servicios a 
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Privatizados, 

tratar 

que

~
~ 
~~~ na

~ 
~~ 
~~ 

S.A., 
D. LUIS CORTEGOSO GONZALEZ 

GESTICOBRO, D. SANTIAGO LÓPEZ FERNANDEZ 
LIMPIEZAS VÏAÑO, D. MANUEL VÏAÑO ARCA 

D. ANTONIO CARBALLIDO PARGA 

acordou dictaminar 

Pleno por unanimidade 

5.-PROPOSTA DA ALCALDÍA DESIGNACIÓN FESTAS LOCAIS PARA 
0 ANO 2000. 

por unanimidade 
favorablemente 

acordou

a ~~ ~ ~~
~ 

prestar~ 
previo o tratamento deste 

(artigo 82.3 do ROF). 

Presidencia da 

“Visto o Artigo 37.2 do Real Decreto Lexislativo 
1/1.995, do 24 de Marzo, polo que se aproba o texto 
refundido da Lei do Estatuto dos Traballadores, e o Artigo 

do 28 de Xullo, 

acordou ratifica-la súa 

conta da proposta 

asunto O 

~~

~~ 
~~~~ 

da 

declarado



~~~~~~~~~~~~~~~~~

~ ~ ~ do 21 de Setembro, sobre xornadas especiais de 1561/1995, 
traballo e 

Resultando que periodicamente se ven fixando como unha 
das festas locais o día que se celebra a festividade do 
Cristo dos Navegantes no seu Paso da Agonía, variable cada 
ano na súa data de celebración. 

Resultando que no ano 2000 a indicada festividade 
celébrase o día 1 de Maio, declarada festa laboral no 
territorio da Comunidade Autónoma de Galicia, segundo o 
Decreto 249/99 do 3 de Setembro. 

Seguindo o criterio de manter unha continuidade na 
determinación das festas locais para conmemora-lo que forma 
parte da nosa tradición, historia e cultura, esta Alcaldía 
ó Concello Pleno, ten a ben propoñer a adopción do seguinte 
acordo: 

Fixar como Festas Locais, no ámbito do Concello de 
Redondela, as seguintes:

~ ~ ~ 
- 7 de Marzo, Martes do Entroido. 
- 22 de Xuño, Xoves da Coca.

~ Nembargantes, o Concello Pleno, resolverá." 

En turno de intervencións o Sr. Conde Romero formula 
enmenda a proposta no senso de que se sustitúa o día 7 de 
marzo, martes de entroido, polo día 8 do mesmo mes, 
mércores de cinza, para facilita-lo descanso dos 
traballadores despois dunha xornada de lecer. 

A vista da proposta e tomando en consideración a 
enmenda formulada o Pleno do Concello unanimemente acordou 
fixar como Festas Locais para o ano 2.000 as seguintes: 

~~~
~
~ 
mércores de cinza. 
xoves da coca. 

- 8 de marzo: 
- 22 de xuño: 

7.- DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE INTERIOR 
SOLICITUDE DE PERMUTA DA FUNCIONARIA DE CARREIRA DA~
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DEPUTACIÓN PROVINCIAL DE LUGO, DONA. ROSALINA ARIAS PRIETO 
COA FUNCIONARIA DE CARREIRA D0 CONCELLO DE REDONDELA, DONA. MARIA TERESA LOPEZ GONZALEZ.- 

Pola Presidencia dase conta de Dictame da Comisión 
Informativa de Interior de data 21 de Setembro de 1999, que 
transcrito dí: 

“Vista a proposta do Concelleiro Delegado de Persoal 
de data 16.09.99, que transcrita dí:~ 

“Vistos os informes do Sr. Secretario Xeral de data 10 
de agosto de 1.999, e do Sr. Interventor de data 8 de 
setembro de 1.999 (rexistro de entrada nl 5536). 

Solicitada polo Concello á Deputación Provincial en 
escrito da Alcaldía de data 10 de setembro de 1.999, ós 
efectos de documenta-lo expediente, e adxuntándose a 
documentación ó mesmo. 

Examinada a documentación aportada, o Sr. Concelleiro 
Xose Carlos Pazos Docampo, como Delegado de Persoal ten a 
ben propoñer á Comisión Informativa correspondente, a 
adopción do seguinte acordo: 

1° Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor 
no informe de data 8 de setembro de 1.999. 

2° Autoriza-la permuta solicitada polas funcionarias 
para desempeñar con carácter definitivo os postos de 
traballo de auxiliar' de administración. xeral, pasando D' 
Rosalina Arias Prieto a integrarse na plantilla de 
funcionarios do Concello de Redondela e D' M' Teresa López 
González na plantilla de funcionarios da Deputación 
Provincial de Lugo, con suxección en ámbolos dous casos ó 
Réxime Xurídico polo que se rexe o persoal funcionario das 
Entidades Locais e respetando os seus dereitos consolidados 
e percibindo as retribucións con cargo á entidade que 
corresponda no seu caso, con efectividade dende a data de 
toma de posesión de ámbalas dúas funcionarias nas 
respectivas entidades".

~ 
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A Comisión Informativa de Interior na súa xuntanza do~ 
día 21.09.99 por unanimidade dos/as Srs./as Concelleiros/as 
asistentes 
transcrita 

O Concello 

acordou

~ Pleno, 
dictaminar 

establecéndose como data de entrada en vigor a 
partires do día 1 de outubro de 1.999." 

favorablemente 

por unanimidade 
Concelleiros/as prestoulle a súa aprobación. ó 

8.-DICTAME DA 

Comisión Informativa transcrito.- 

COMISIÓN INFORMATIVA 

dos/as 

DE 

a proposta~ Sres./as 
dictame da 

INTERIOR 
ASIGNACIÓN DO COMPLEMENTO ESPECÍFICO Ã PRAZA DE INSPECTOR 
DE OBRAS. 

dí: 
“Pola Presidencia, 

Concelleiro Delegado de 

de 

Carlos Pazos Docampo, 

transcrita dí: 

1.999 pola que 
adopción do seguinte acordo: 

Vistos os informes do Sr. 
de agosto de 1.999 e do Sr. 
setembro de 1.999 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión 
Infomativa de Interior de data 21 de setembro de 1999,
~ 

que 

dase conta da proposta do 
Persoal de data 16.09.99, que 

A vista da Proposta da Alcaldía de data 27 de xullo 
se propoñe ó Pleno do 

Asignar á praza de Inspector de obras un complemento 
específico cuantificado na cantidade de 115.921 pesetas". 

Secretario Xeral, 

Examinada a documentación aportada o Sr. 
como Delegado de Persoal ten a ben 

propoñer á Comisión Informativa correspondente, 
do seguinte acordo: 

1° Resolve-los reparos formulados polo Sr. 
no informe de data 10 de setembro de 1.999. 

20 
de 

Aproba—lo complemento específico asignado á 
Inspector 

cuantificado na cantidade de 115.921 pesetas". 
de obras cun complemento

~~ Concello a 

de data 12 
Interventor de data 10 de 

(rexistro de entrada nl 5606). 

Concelleiro 

a adopción 

Interventor 

praza 
específico

~~~~



~~ 
NTA m@

~ 
~~~~ 

~~ 
posesión.".

~ 
~~~~~
~ 
~~

~ 
dí:~ “Pola 
Concelleiro 
transcrita dí: 

~~~ 
~~ 

~~ 

“Asignar

~~
~~ 

~~

~~ ben propoñer~~
~ 

A Comisión 

O Concello 
Concelleiros/as prestoulle a súa aprobación. ó dictame da 
Comisión Informativa transcrito,- 

9.-DICTAME

a

á 

‹ Selo aa Corporacrom 

Informativa de 

DA 

Presidencia, 
Delegado 

de 1.999 pola que se propón 
do seguinte acordo: 

cada 

Vistos os informes do Sr. 
de agosto de 1.999 e do Sr. 
setembro de 1.999 

Pleno, 

«Smawa dc Premdenxe, 

por 

COMISIÓN 

dase 
de 

unha das 
Policía Local un complemento específico 
prazas de Axentes da Policía Local que se cuantifica na 
cantidade de 60.727 pesetas a cada un”. 

Fono N ‘° 
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Interior por unanimidade 

INFORMATIVA 
ASIGNACION DO COMPLEMENTO ESPECIFICO Ã PRAZA DE AXENTES DA 
POLICIA LOCAL. 

conta 
Persoal

3 

unanimidade 

de 

prazas 

Secretario Xeral, 

Examinada a documentación aportada, o 
Xose Carlos Pazos Docampo, 

Comisión 
adopción do seguinte acordo: 

da 
data 

dos/as 

DE 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión 
Informativa de Interior de data 21 de setembro de 1999, que 

“A vista da Proposta da Alcaldía de data 27 de xullo 
ó Pleno do Concello a adopción 

de Axentes 
igual ás 

de 
Interventor de data 10 de 

(rexistro de entrada nl 5605). 

1° Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor 
no informe de data 10 de setembro de 1.999. 

proposta 
16.09.99, 

dos/as Srs./as Concelleiros/as asistentes acordou 
dictaminar favorablemente a proposta transcrita e que dito 
complemento teña carácter retroactivo dende a toma de 

Sres./as 

INTERIOR 

do 
que 

da 
demáis 

data 12 

Sr. Concelleiro 
como Delegado de Persoal ten a 
Informativa correspondente, a

~

~~



~ ~ ~~~~~~~~ 

de Axentes 
cuantificado na cantidade de 

dos/as Srs./as. 
dictaminar favorablemente a 
complemento teña carácter 
posesión."

~ O Concello Pleno, 

2° Aproba-lo complemento específico asignado ás prazas 
da Policía Local 

A Comisión Informativa de 
Concelleiros/as 

por 

~~ cun complemento específico 
60.727 pesetas". 

Interior por unanimidade 
asistentes acordou 

proposta transcrita e que dito 
retroactivo dende a toma de~ unanimidade dos/as Sres./as 

Concelleiros/as prestoulle a súa aprobación. ó dictame da 

10.-DICTAME DA 

Comisión Informativa transcrito.— 

COMISIÓN INFORMATIVA DE INTERIOR 
ASIGNACIÓN DE COMPLEMENTO ESPECÍFICO Ã PRAZA DE SARXENTO DA 
POLICÍA LOCAL. 

Pola Presidencia dase~ conta do dictame da Comisión 
Informativa de Interior de data 21 de setembro de 1999, que 
dí: 

Pola Presidencia, 
Concelleiro Delegado de 
transcrita dí: 

de 1.999 pola que se propón 
do seguinte acordo: 

Asignar a praza de 
complemento específico correspondente 
está cuantificado na cantidade de 80.461 pesetas. 

de agosto de 1.999 e do Sr. 
setembro de 1.999 

Xose Carlos Pazos Docampo, 
ben propoñer á 
adopción do seguinte acordo: 

dase 
Persoal de 

“A vista da Proposta da Alcaldía de data 27 de xullo 

Vistos os informes do Sr. 

Examinada a documentación aportada, 

Comisión Informativa correspondente, 

da 
data 

do 
que 

conta proposta 
16.09.99,~~ ó Pleno do Concello a adopción 

da Policía Local o 
a última vacante que 

Sarxento 

Secretario Xeral, de data 12 
Interventor de data 10 de 

(rexistro de entrada nl 5604). 

o Sr. Concelleiro 
como Delegado de Persoal ten a

a

~~
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~ no informe de data 10 de setembro de 1.999. 

80.461 pesetas".

~ A Comisión Informativa de 
~~~ 

~~~ 

posesión. 

~ ~ O Concello Pleno, por unanimidade dos/as 
~~ 

Comisión Informativa transcrito.-

~ 

Serie A N.° 0362798 

1° Resolve-los reparos formulados polo Sr. Interventor 

2° Aproba-lo complemento específico asignado á praza 
de Sarxento da Policía Local cuantificado na cantidade de 

Interior por unanimidade 
dos/as Srs./as Concelleiros/as asistentes acordou 
dictaminar favorablemente a proposta trnscrita e que dito 
complemento teña carácter retroactivo dende a toma de 

Sres./as 
Concelleiros/as prestoulle a súa aprobación. ó dictame da

~ 
~~ 

COUÑAGO .~
~

~ 

Pola Presidencia dase conta do dictame da 
Informativa de Interior que dí:

~ APo1a Presidencia, 
que transcrita di:~ 

Visto o informe emitido polo Sr. Secretario 
Concello con data 03.09.99 que transcrito dí: 

“PRIMEIRO.- 
~~ 

relativa a proposta de convenio urbanístico a 
entre o Concello de Redondela e os Sres. 

~~~~

~ z de facultar o
_ 

entre o Concello de Redondela e os Sres. García 
segundo a proposta que figura no expediente 
efecto. 

~~ 
~~~ instruído 

11.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE INTERIOR 
INICIACIÓN DE EXPEDIENTE DE DECLARACIÓN DE NULIDADE DE 
PLENO DEREITO DO ACORDO PLENARIO DE DATA 11.06.99 REFERENTE 
Ã. APROBACIÓN' D0 CONVENIO URBANÍSTICO COA FAMILIA GARCIA 

Comisión 

dase conta da proposta da Alcaldía

~ 
Xeral do 

Con data de 11.06.99 polo Concello Pleno 
prestouse aprobación a proposta da Alcaldía de data 9.06.99 

suscribir 
García Couñago, 

asinado polas partes interesadas en data de 22.08.97. 
proposta da Alcaldía se propón ó Pleno a adopción de acordo 

Alcalde para sinatura do convenio urbanístico 

Na 

Couñago,
ó 

~~

~~



~~
~
~~~
~ 

Tal proposta elaborada casi dous anos antes do acordo 
plenario antes citado, elevaba a mesma a convenio pola súa 
sinatura por tódalas partes interesadas, sen que por outro 
lado a proposta de referencia sufrira a máis mínima 
modificación. 

Doutro xeito o acordo do pleno de data 11.06.99 
incorre en incongruencia ó aproba-la proposta da Alcaldía 
antes aludida, xa que o Sr. Alcalde tiña efectuada a 
sinatura para que se lle pedía ó Pleno que lle facultase. 

Parece que o correcto sería que o documento de 
proposta de Convenio fose formalizada polos membros da 
Familia García Couñago, tivese entrada no rexistro do 
Concello e previos os informes técnicos correspondentes, 
así como dictame da respectiva Comisión Informativa o Pleno 
adoptase o acordo que procedese, que caso de ser 
aprobatorio debería de conter o facultar o Sr. Alcalde para 
a sinatura do convenio urbanístico que resultase. 

SEGUNDO.- Con data de 27.07.99 polo Concello Pleno se 
prestou aprobación ó escrito do B.N.G. solicitando a 
impugnación do acordo plenario de data 11.06.99 de 
aprobación do convenio urbanístico coa familia García 
Couñago, en base a consideralo lesivo para o Concello de 
Redondela e os incumprimentos da Lei denunciados polo 
B.N.G. no seu escrito antes citado.

z No Concello Pleno non seu acordo de data 27.07.99 o 
aproba-lo escrito do B.N.G. aludido inclue unha enmenda 
aprobada polo citado Pleno no senso de que se inicie por 
este Concello o correspondente expediente tendende á 
anulación do acordo adoptado polo Pleno en sesión do día 
11.06.99, polo que se aprobou un convenio urbanístico coa 
familia García Couñago. 

Consta no expediente informes dos Sres. Arquitecto 
Asesor Municipal, Secretario e Interventor deste Concello. 

TERCEIRO.- A normativa que sería de aplicación a este 
escrito estaría contemplada nos Artigos 102 e 103 da Lei 
30/92, na súa nova regulación da Lei 4/99 de 13 de Xaneiro 
que modifica a Lei 30/92 de 26 de Novembro. 

O Artigo 102 establece que as administracións públicas 
poderán, en calquera momento, declarar de oficio ou a 
instancia de parte a Inüidade dos actos administrativos 
que haxan posto fín á vía adminsitrativa, como é o acordo 
plenario obxecto da impugnación pretendida, e nos supostos 
previstos no Artigo 62.1 da Lei 30/92 modificado pola Lei 
4/99, que establece os supostos nos que se da a nulidade de 
pleno dereito dos actos administrativos.

~~
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O procedemento previsto no Artigo 102 da Lei 30/92 modificado pola Lei 4/99, requerirá o previo dictame favorable do Consello Consultivo da Comunidade Autónoma de 
Galicia, poidendo a Administración ó declara-la nulidade do 
acto, establecer coa mesma resolución, as indemnizacións 
que procede recoñecer ós interesados se se dan as 
circunstancias previstas nos Artigos 139.2 e 141.1 deste 
Lei. 

Así mesmo o procedemento previsto neste Artigo caduca 
polo transcurso de tres meses sen dictarse resolución. 

O Artigo 103 refírese á declaración de lesividade de 
actos anulables e nese contexto as administracións públicas 
poderán declarar lesivas para o interese público os actos 
favorables para os interesados que sexan anulables, 
conforme ó disposto no Artigo 63 deste Lei, a fin de 
proceder a súa ulterior impugnación ante a xurisdicción 
contencioso—administrativa. 

A declaración de lesividade non poderá adoptarse unha 
vez transcorridos catro anos dende que se dictou o acto 
administrativo e esixirá a previa audiencia de cantos 
aparezan como interesados no mesmo, nos termos establecidos 
polo Artigo 84 desta Lei. 

A caducidade producirase polo transcurso do prazo de 
meses dende o inicio do procedemento sen que se 

houbera declarado a lesividade, que se adoptará polo Pleno 
da Corporación. 

tres 

Serie A N.° 0362799

~ 
CUARTO.- Este Secretario á vista dos informes técnicos 

obrantes no expediente e dos incumprimentos legais xa 
sinalados polo B.N.G. no seu escrito referente ó acordo 
plenario deste Concello de data 11.06.99, considera que 
pode acudirse ó procedemento de nulidade sinalada polo 
Artigo 102 da Lei 30/92 na súa nova redacción dada pola Lei 
4/99 de 13 de Xaneiro, debendo previamente remitirse o 
expediente debidamente foliado e dilixenciado ó Consello 
Consultivo da Comunidade Autónoma de Galicia a efectos de 
que pola mesma se emitise o dictame requerido polo Artigo 
102 antes citado, do acordo plenario deste Concello de data 
11.06.99 referente ó asunto obxecto deste informe.~



~~~~~
~ 

Caso de non seguirse o previamente o procedemento 
antes aludido, poderá acudirse á vía legal amparada polo 
Artigo 103 da Lei 30/92 na súa nova redacción da Lei 4/99 
de 13 de Xaneiro, se ben tal procedemento requerirá unha 
declaración expresa de lesividade para os intereses 
públicos do acordo plenario deste Concello de data 11.06.99 
referente ó escrito obxecto deste informe a fín de proceder 
a súa ulterior impugnación ante a xurisdicción contencioso- 
administrativa, se ben previamente a declaración expresa de 
lesividade se esixía efectúen unha audiencia previa a 
cantos figuran. no expediente como interesados nos termos 
establecidos polo artigo 84 da Lei 30/92. 

~ ~ O que suscribe estima que os dous procedementos 
sinalados neste informe non son excluintes o un do outro, 
xa que tal exclusión non figura nas Leis que os regulan nin 
tampouco prohibición algunha ó respecto.~ Dada a dificultade de interpretación legal que 
plantexa o asunto en cuestión, someto este informe ó 
dictame dun xurista, se polo Sr. Alcalde-Presidente se 
considerase convinte recabalo mesmo.

~~~ De conformidade co indicado no apartado cuarto 
parágrafo primeiro do informe transcrito esta Alcaldía 
propón: 

Iniciar expediente de declaración de nulidade de pleno 
dereito do acordo plenario de data 11.06.99 referente á 
aprobación de Convenio Urbanístico coa familia García 
Couñago. 

A Comisión Informativa de Interior na súa xuntanza do 
día 21.09.99 acordou co voto a favor dos Srs./as 
Concelleiros/as D° Alejandro Bastos Fernández, D‘ Cecilia 
Pérez Orge, D° Xose Carlos Pazos Docampo, D° Carlos 
González Fernández, D° Javier Núñez Salgado, e a abstención 
dos Srs. Concelleiros, D° Manuel Ramón Conde Romero, D° 
Manuel Puentes Saavedra, D° Luís Míguez Boullosa, inicia-lo 
expediente de nulidade de pleno dereito do acordo plenario 
de data 11.06.99 referente á aprobación do Convenio 
Urbanístico coa familia García Couñago."

~~
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Deliberaciõn.- Aberto turno de debate intervén o Sr. 
Pazos Docampo que dí que este asunto ven do anterior mandato corporativo, sendo absolutamente rexeitable o compromiso adquirido de pagar 25.000.000 de pesetas a cambeo de nada, polo que se fai necesario declarar nulo de pleno dereito o acordo plenario de data 11-06-99 referente 
á aprobación do convenio urbanístico coa familia Garcia 
Couñago. 

O Sr. Conde Romero manifesta que isto semella unha 
vinganza, e que de manterse negociacións coa familia Garcia 
e maila Consellería de Cultura está seguro de que se 
chegaría a un acordo satisfactorio para tódolas partes. 

A Presidencia di que se están realizando negociacións, 
e o Sr. Nuñez Salgado que o convenio non se sostén, estando 
informado desfavorablemente pola CEPAM, Interventor e 
Secretario Municipal. Engade que a declaración de nulidade 
é unha cuestión de forma e que nos tres meses que hai de 
prazo para resolve-lo expediente tratarase de buscar unha 
saída airosa, beneficiosa para as tres partes interesadas. 

En nova intervención o Sr. Pazos Docampo di que o 
acordo é lesivo para os intereses do Concello e que na 
negociación que propón o Sr. Conde a Concellería non ten 
parte por canto o inmoble da Casa da Torre e terreos anexos 
foron adquiridos pola Sociedade Anónima de Xestión do 
Xacobeo, segundo escritura pública. 

Engade que o ánimo de negociar tenno que poñer quen 
fixo a desfeita. e que a Corporación ten que defende-los 
intereses municipais. 

Intervén novamente o Sr. Conde Romero manifestando que 
a escritura pública a que se fixo referencia pedíuna en 
reiteradas ocasións e se lle dixo que non existía no 
Concello; que non mira lesividade para o Concello que ven 
disfrutando dunha praza que antes non existía; que os 
informes fanse como se quere e que si ben o convenio pode 
non estar correctamente redactado ó imnegable é que o 
Concello disfruta dunha nova praza pública. 

O Sr. Pazos Docampo expresa que ten copia da 
inscripción do inmoble no Rexistro da Propiedade porque~ 

Serie A N.°



este é público, e o Concello non a ten porque non a 
solicitou. 

Remata as intervencións a Presidencia manifestando que 
se está negociando, indicando, concretamente, que mañán 
entrevistarase coa Delegada Provincial de Cultura para 
tratar este tema. 

Votación.- O Concello Pleno en 'votación ordinaria e 
por maioria absoluta co voto favorable dos/as Sres/as 
Concelleiros/as D. Xaime Rei Barreiro, D. Manuel Javier 
Nuñez Salgado, D. Emilio González Iglesias, D0. M0. Del 
Pilar Martínez González, DO. MO. Del Carmen Rodríguez 
Cunha, D. Alejandro Bastos Fernández, D. Manuel Iglesias 
Carrera, D. Carlos González Fernández, DO. M0. Del Carmen 
Rodríguez Rivas, D. Xose Carlos Pazos Coampo, DO. Cecilia 
Pérez Orge, D. Xose Luis Grande Grande, DO. Anxeles 
González Gómez, (13) e a abstención dos/as Sres/as 
Concelleiros/as D. Manuel Ramón Conde Romero, D. Emilio 
Sánchez Santorio, DO. Aurora Alonso Monteagudo, D. 
Francisco Antonio Lago Melón, D. Jose Luis Alonso Bastos, 
D. Manuel Puentes Saavedra, D. Luis Miguez Boullosa, D. 
Pablo Rebanal Alfaya (8) acordou. aproba-lo dictame antes 
trascrito e na sua virtude iniciar expediente de 
declaración de nulidade de pleno dereito do acordo Plenario 
de data 11 de xuño de 1999 referente á aprobación de 
convenio urbanístico coa familia Garcia Couñago. 

12.-DICTAME DA COMISIÓN INFORMATIVA DE DEPORTES CAMBIO 
DE MEMBRO DO PATRONATO DO CENTRO DEPORTIVO MUNICIPAL. 

Pola Presidencia dase conta do dictame da Comisión 
Informativa de Deportes, de data 28 de setembro de 1999, 
que dí: 

“Dada conta da proposta da Presidencia que transcrita 
dí: 

“Examinado o escrito remitido pola Sociedade Deportiva 
Chapela, no que solicita o cambeo de membro no Concello de 
Administración do Centro Deportivo Municipal, de DON MANUEL 
IGLESIAS CAAMAÑO, por DON BERNARDO ALFAYA GONZALEZ, en 
representación do Balonman, esta presidencia ven en 
propoñer' que se dictamine en senso favorable o devandito 
cambeo”.
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A Comisión, en 'votación ordinaria. e por unanimidade 
dos señores asistentes, acordou dictaminar favorablemente a proposta transcrita. 

O Concello Pleno, por unanimidade dos/as Sres./as 
Concelleiros/as prestoulle a súa aprobación. ó dictame da Comisión Informativa transcrito.- 

l3.-ESCRITO DA CÁMARA MUNICIPAL DE MONÇAO E MOCIÓN no 
GRUPO MUNICIPAL no BLOQlE NACIONALISTA GALEGO DE 
SOLIDARIEDADE co pono DE TIMOR-LESTE. 

Coa pertinente autorización da Presidencia polo Sr. 
Pazos Docampo, voceiro do BNG, faíse referencia ó escrito 
asinado polo Sr. Presidente da Cámara Municipal de Moncao, 
relativo a adopción de medidas de solidariedade co pobo de 
Timor-Leste, e da conta e lectura da parte dispositiva da 
moción presentada polo Grupo Municipal do Bloque 
Nacionalista Galego que integramente transcrita dí: 

“O recoñecemento do dereito á independencia do povo de 
Timor—Leste, expresado maioritariamente no Referendum de 
Autoderminación, e que o Governo Indonesio e as forzas 
paramilitares néganse a aceitar utilizando a 'violencia e 
provocando o brutal xenocidio, obríganos a facer unha 
chamada á solidariedade. 

Xa durante os últimos 25 anos asistimos á 
reivindicación do povo timorense pola sua independencia, e 
o fixemos coa actividade solidaria que supón o formar parte 
da mesma área lingüistica ga1ego—luso—barileira e por

; defender o dereito a autodeterminación dos povos. 

O recente xenocidio exercido por forzar paramilitares 
co beneplácito do Goberno Indonesio, creou unha situación 
de desamparo absoluto da povoación, de desesperación e de 
falla de alimentos e medios de subsistencia. 

Por todo esto, o grupo municipal do Bloque 
Nacionalista Galego somete á consideracion do Pleno a 
adopción dos seguintes acordos:



1.- Solicitar da Xunta de Galiza e do Governo do 
Estado que fagan presión internacional para que <3 Governo 
Indonésio respecte o resultado do Referendum de 
Autodeterminación de Timor-Leste que determinou a sua 
independencia. 

2.- Condenar ao Governo Indonésio pola sua 
responsabilidade no xenocidio exercido sobre o poblo 
timorense. 

3.- Que o noso concello promova e participe en todos 
os actos e medidas de solidariedade que se realicen e se 
adopten co povo de Timor-Leste. 

Votación.- O Concello Pleno, en votación ordinaria e 
por unanimidade dos/as Concelleiros/as asistentes acordou 
aproba-la moción antes transcrita. 

14.- ACTIVIDADE DE CONTROL DO PLENO 

Non hai pronunciamento de ningún grupo político. 

ASUNTOS FORA DA ORDE DO DÍA 
1).- Previa declaración de urxencia feita por 

unanimidade dos/as Sres/as Concelleiros/as asistentes foi 
tratado o asunto seguinte: 

DAR CONTA DA ACTA DE ARQUEO A 2 DE XULLO DE 1999.- 
Pola Presidencia dase conta do expediente de Acta de 

arqueo a 2 de xullo de 1999, e polo Sr. Inteventor lectura 
ó escrito da Sra. Tesoureira municipal acctal de data 23 de 
setembro de 1999, que dí: 

“Que o día 2 de xullo de 1999 figuran na contabilidade 
do Concello existencias en netalico por importe de 
246.497.648 pesetas, ditas existencias non son as reais xa 
que na contabilidade non figuran as existencias a 31-12-98, 
por importe de 261.469.302.- pesetas, nin os pagos 
correspondentes a exercicios pechados (ano 1998 e 
anteriores), por importe de 261.651.165.- pesetas,
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asemesmo non figuran contabilizados prestamos por un 
importe de 39.298.787 pesetas. 

Polo anteriormente exposto, as existencias o día 2 de 
xullo de 1999 quedarían do seguinte xeito: 

Exíst.3 l-12-98 Cobros pagos exist. 2-7-99 

Presupostaria 219.790.924 393.429.498 335.894.428 
l43.577.656(3) 261.651.165 (l) 

39.298.787 (2) 
119.953.698.- 

Non presupost. 41.678.378 734.950.399 (4) 545.987.821 87.063.300.- 
143.577.656 (3) 

(1) exercicios pechados pendentes de contabílizar. 
(2) prestamos cargados en bancos e pendentes de contabílizar. 
3 in esos recadacion tes. de formalizacion en resu ostaria or ser contraídos de ST P P P P 
exercicios pechados. 
4 29.849.301 tas. corres onderían a resu ostaria tes. de formaljzacion recadacion P P P P P 
do mes de xuño. 

Adxuntase acta de arqueo o 31-12-98 e conciliacions de 
bancos onde se reflexan ditas diferencias.” 

De1iberación:- En uso da palabra o Sr. Conde Romero di 
que cando preguntou pola acta de arqueo xa temía esta 
desfeita. Dïceselle, o propio tempo, que hai pero non hai e 
o que resulta evidente é que a contabilidade está atrasada 
ou perdeuse, sendo tal o grado de confusión que se 
necesita, para aclara-lo tema, ou ben unha auditoria ou a 
intervención. do Tribunal de Contas, porque tal como está 
non hai quen o entenda. 

Coa finalidade de aclarar en que consiste un acta de 
arqueo a Presidencia concede o uso da palabra o Sr. 
Interventor que efectua a seguinte exposición: 

A acta de arqueo consiste en un documento contable no 
que se recollen tódolos cobros e pagos orzamentarios e non 
orzamentarios así como os saldos iniciais e finais entre 
datas determinadas, neste caso entre o día 1 de xaneiro de 
1999 e o día 2 de xullo do mesmo ano, uníndose



certificacións bancarias de tódalas entidades (bancos e 
caixas de aforros) nas que o Concello teña abertas contas e 
axustándo as diferencias no suposto de existir. 

O Sr. Pazos Docampo di que sé o Sr. Conde Romero non 
entende a acta de arqueo que non interveña e o Sr. González 
Iglesias que se está a dar conta dunha acta de arqueo que 
os propios compañeiros de partido do Sr. Conde nos negaron 
na toma de posesión da actual Corporación, resultando este 
arqueo a explicación de por qué o PP non gañou as 
eleccións. 

En nova intervención o Sr. Conde Romero manifesta que 
non lle extrañaría que dentro dun tempo aparecen 
diferencias entre a contabilidade municipal e as contas de 
recadación, respostando <3 Sr. Interventor, a requerimento 
da Presidencia, que as posibles diferencias a que fai 
referencia o Sr. Conde Romero xa existen e están dedectadas 
e detalladas no informe do Interventor ó orzamento xeral 
deste Concello correspondente o exercicio de 1999. 

2).- Rematado o anterior asunto pola Presidencia dase 
conta da moción presentada polo grupo municipal do Bloque 
nacionalista galego que transcrita dí: 

“O Diario Oficial de Galiza no seu número 119 do 23 de 
xuño de 1999, publica unha Orde da Consellería de Política 
Territorial, Obras Públicas e Vivenda, pola que se aproba a 
relación de aglomeracións urbanas suxeitas ao canón de 
saneamento para usos domésticos. 

A devandita orde crea unha situaciónd e inxustiza ao 
equiparar partes do territorio do Concello que contan con 
servizo de saneamento, con outras que non o teñen, entrando 
en contradición co espirito e coa letra da lei que 
posibilita a existencia do devandito canón de saneamento. 

Diante de esta situación, de feito, o Grupo Municipal 
do BLOQUE NACIONALISTA GALEGO propón ao Pleno do Concello: 

1°.- Manifestar a oposición do Pleno da Corporación á 
aplicación do canón de saneamento segundo se establece na 
Orde de 10 de xuño de 1999, da C.P.T.O.P. e V.
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2°.- Solicitar da Xunta de Galiza a revisión da Orde, 
e a negociación co Concello de Redondela para a aplicación 
do canón de saneamento".- 

Sometida a deliberación a procedencia da declaración 
de urxencia do asunto, intervén o Sr. Pazos Docampo que dí 
que o BNG enterouse, fai dous días, de que no Diario 
Oficial de Galicia do 23 de xuño do ano que andamos, 
publicouse unha Orde da Consellería de Política 
Territorial, Obras Públicas e Vivenda pola que se aproba a 
relación de aglomeracións urbanas suxeitas a canón de 
saneamento para usos domésticos, e que, en Redondela, 
Seragua empezou a cobra-lo canón o primeiro de xullo pasado 
sen que o Concello tivera coñecemento da publicación da 
devandita Orde. 

Engade que núcleos como Cabeiro, Negros, Vilar, etc. 
que non teñen saneamento non deben estar incluidos na 
relación de aglomeracións suxeitas ó canóm, polo que deben 
entablarse negociacións coa xunta para revisalo. 

O Sr. Conde Romero dí que o tema non o considera 
urxente ea que se pode esperar uns dias para que emitan 
informe os técnicos do Concello. 

Rematadas as intervencións o Concello Pleno co voto 
favorable dos/as Sres/as Concelleiros/as dos grupos 
municipais do PSdeG-PSOE e BNG, que constituen maioria 
absoluta do número legal de nembros da corporación, e os 
votos en contra dos membros do grupo municipal do PP 
acordou declara-la urxencia do asunto. 

Aberto debate sobre a moción interven o Sr. Pazos 
Docampo que manifesta que xa pasaron 3 meses dende que se 
publicou a Orde da Consellería a que anteriormente fixo 
alusión e o anterior equipo de Goberno non tomou decisión 
algunha, de ahí a necesidade de pronunciamento plenario ó 
respecto. 

O Sr. Conde Romero reitera que a moción non a 
considera urxente e que previamente o pronunciamento do 
Pleno deberia, solitarse informes técnicos e xurídicos ós 
funcionarios municipais para que indicasen o camiño a 
seguir.



O Sr. Nuñez Salgado dí que se equipararon núcleos que 
teñen saneamento con outros que non o teñen, e o Sr. Pazos 
Docampo que se o PP se opón a moción e porque comparte que 
tódolos veciños paguen o canón, respostándolle o Sr. Conde 
Romero que o seu grupo apoia a moción sempre que sexa certo 
que a Xunta pretende cobrar o canóm en nucleos donde non 
existe saneamento. 

Votación.- O Pleno do Concello en votación ordinaria e 
por maioria absoluta, cos votos favorables dos/as Sres/as 
Concelleiros/as D. Xaime Rei Barreiro, D. Manuel Javier 
Nuñez Salgado, D. Emilio González Iglesias, D0. M0. Del 
Pilar Martínez González, D0. MO. Del Carmen Rodríguez 
Cunha, D. Alejandro Bastos Fernández, D. Manuel Iglesias 
Carrera, D. Carlos González Fernández, D0. MO. Del Carmen 
Rodríguez Rivas, D. Xose Carlos Pazos Coampo, D0. Cecilia 
Pérez Orge, D. Xose Luis Grande Grande, DO. Anxeles 
González Gómez, (13) e a abstención dos/as Sres/as 
Concelleiros/as D. Manuel Ramón Conde Romero, D. Emilio 
Sánchez Santorio, DO. Aurora Alonso Monteagudo, D. 
Francisco Antonio Lago Melón, D. Jose Luis Alonso Bastos, 
D. Manuel Puentes Saavedra, D. Luis Miguez Boullosa, D. 
Pablo Rebanal Alfaya (8) acordou aprobala moción 
anteriormente transcrita. 

3) Previa declaración de urxencia feita por 
unanimidade dos/as Sres/as Concelleiros/as asistentes foi 
tratado asunto seguinte: 

Dada conta pola Presidencia do escrito presentado por 
D. Telmo Cabaleiro López, representante legal da Federación 
de Asociacións de Veciños, Consumidores e usuarios de 
Redondela, San Simón. FAVERCURSS, solicitando que ante os 
apagóns que se veñen producindo nos últimos tempos no 
Concello de Redondela se inste a compañia Unión-Fenosa para 
que solucionen as deficiencias existentes, o Pleno do 
Concello en 'votación ordinaria e por unanimidade acordou 
tomar en considedración a proposta veciñal. 

De seguido pásase ó último punto da Orde do día:
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15.-ROGOS E PREGUNTAS 

Polo Sr. Alcalde dase lectura o seguinte escrito: 
“Don Emilio Sánchez Santorio, Concelleiro pertencente 

ó grupo municipal de Redondela, e ó amparo do establecido 
no art. 97 do Rd 2568/86, de 28 de novembro, polo que se 
aproba o Regulamento de Organización, Funcionamento e 
Réxime Xurídico das Entidades Locais e art. 36 do 
Regulamento Orgánico Municipal, formula o Pleno da 
Corporación a seguinte 

PREGUNTA URXENTE 

Situación na que se atopa e os pasos que se van levar 
a cabo o xa se levaron, a solicitude presentada pola 
Comunidade de Usuaris de Auga de Cidadelle, na parroquia de 
Chapela, de data de entrada no Rexistro: 14 de setembro 
pasado, na que solicítase que por parte deste Concello se 
efectuen as xestións oportunas ante a empresa Seragua S.A. 
para que conceda ea ésta, suministro de auga, coa 
instalación dun_contador, sendo todos os gastos ocasionados 
pola presente, sufragados por dita Comunidade de Auga". 

Resposta a Concelleira de Sanidade, Sra. Martínez 
González, que a pregunta refirese á petición formulada por 
D. Ramón González López, e que se está Xestionando a 
posibilidade de levar-la a cabo coa esperanza de que así 
sexa por canto considera que tanto a auga como o saneamento 
son servicios básicos. 

O Sr. Sánchez Santorio dí que hai que diferenciar o 
saneamento da auga, sendo esta unha necesidade de primeiro 
orde para Cidadelle polo que debe resolverse a petición a 
maior urxencia. 

Resposta a indicada Concelleira que o sentimento do 
equipo de Goberno de resolver aspectos básicos de 
infraestructura sanitaria debe ser compartido por todos, 
incluindo as agrupacións veciñais. 

Acto seguido o Sr. Conde Romero formula o seguinte 
rogo:



Que se faga unha actuación especial e urxente tendente 
a instalación de papeleiras, nos centros escolares, e 
fundamentalmente de marquesinas. 

Resposta o Sr. Bastos Fernández que o compromiso 
adquirido cos veciños e de poñe-las marquesinas, estándose 
a reparar as que están en mal estado e que a pesar da falla 
de presuposto hai que buscarlle unha solución o tema. 

E, non habendo máis asuntos que tratar, pola 
Presidencia dase por rematada a presente sesión, sendo as 
vinteunha horas e cincuenta e sete minutos da data fixada 
no encabezamento, en proba de todo o que, se extende a 
presente Acta, que se inscribiu no Libro dende a volta do 
folio noventa e dous do Papel Timbrado da Comunidade 
Autónoma de Galicia, Serie A n° 0362792, ata o folio cento 
cinco, Serie A n° 0362805, de todo o que, como Secretario, 
DOU FE. - 

Asdo: Xaime Rei Barreiro Asdo: Be rdo Soto López


